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Projekt                                                    Protokołu nr 33/21 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 23 sierpnia 2021 r.  
 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 23 sierpnia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:00 
tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 
członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 
Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne.  
Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 
r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (Dz.U.2020.0.1842 z późn. zm), za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 
pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 
eSesja.  
 
W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz 
eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli: 
 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 
3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 
4. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 
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5. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 
Koźlu; 
6. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
7. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w 
Kędzierzynie Koźlu. 
8. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  
w Kędzierzynie Koźlu. 

 
Ad 2.  
Wnioski do porządku obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 32 z dnia 21 czerwca 2021 r.  
4. Wniosek PMS.7143.1.35.2019/PMS.7143.2.18.2019 o przyśpieszenie wskazania lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 
Wniosek przedłożony został w związku ze skargą dotyczącą uciążliwych sąsiadów, 
nieprzestrzegania przez nich zasad współżycia społecznego oraz stwarzania zagrożenia 
epidemiologicznego. 
5. Wniosek PMS.7142.5.1.2021 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony. 
6. Wniosek PMS.7143.1.15.2021 o przyśpieszenie wskazania lokalu przeznaczonego  
do najmu socjalnego ze względu na niepełnosprawność oraz stan techniczny obecnie 
zajmowanego domu niewchodzącego  w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle.  W/w legitymuje się orzeczeniem   o niepełnosprawności w stopniu umiarkowanym 
wydanym z powodu choroby psychicznej. Wobec powyższego, przedkłada się celem 
rozpatrzenia wniosek o wskazanie lokalu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu socjalnego. 
7. Wniosek PMS.7142.5.2.2020 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony.  
8. Wniosek PMS.7140.6.2.2021 Komendanta Straży Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu 
Pana Aleksego Ptaszyńskiego o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku  pracy. 
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad wpłynęły cztery  projekty uchwały oraz wniosek, które podda 
pod głosowanie osobno: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad: projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
sposobu sprawowania pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle- jako punkt 4.  
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała o problemie z Internetem, ustnie będzie 
podawała wyniki.  
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyraziła zgodę.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Halina Mińczuk 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Wprowadzenie do porządku obrad: projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie 
południe” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością- jako punkt 5.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4)Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Elżbieta Kozakiewicz, 
BRAK GŁOSU (3) Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1), Halina Mińczuk 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad: projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe” - jako punkt 6.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
NIEOBECNI (1), Halina Mińczuk 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad: Wniosku PMS.7143.1.46.2020 o przyspieszenie 
wskazania lokalu do najmu socjalnego, z uwagi na fakt, iż jest zastraszana przez sąsiadów 
jako punkt 8.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
wniesienia wkładu pieniężnego na pokrycie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM 
Opolskie Południe Spółka i objęcia udziałów zmian za wniesiony wkład- jako punkt 7.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
porządek obrad po zmianach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz, 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu Nr 32 z dnia 21 czerwca 2021 r.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie sposobu 
sprawowania pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.  
5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie południe” 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe”. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
wniesienia wkładu pieniężnego na pokrycie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM 
Opolskie Południe Spółka i objęcia udziałów zmian za wniesiony wkład.  
8. Wniosek PMS.7143.1.46.2020 o przyspieszenie wskazania lokalu do najmu 
socjalnego, z uwagi na fakt, iż jest zastraszana przez sąsiadów.  
9. Wniosek PMS.7143.1.35.2019/PMS.7143.2.18.2019 o przyśpieszenie 
wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego. Wniosek przedłożony został w związku ze skargą 
dotyczącą uciążliwych sąsiadów, nieprzestrzegania przez nich zasad współżycia 
społecznego oraz stwarzania zagrożenia epidemiologicznego.  
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10. Wniosek PMS.7142.5.1.2021 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony. 
11. Wniosek PMS.7143.1.15.2021 o przyśpieszenie wskazania lokalu 
przeznaczonego  
do najmu socjalnego ze względu na niepełnosprawność oraz stan techniczny obecnie 
zajmowanego domu niewchodzącego  w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle.  W/w legitymuje się orzeczeniem   o niepełnosprawności w stopniu 
umiarkowanym wydanym z powodu choroby psychicznej. Wobec powyższego, 
przedkłada się celem rozpatrzenia wniosek o wskazanie lokalu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu socjalnego. 
12. Wniosek PMS.7142.5.2.2020 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony.  
13. Wniosek PMS.7140.6.2.2021 Komendanta Straży Miejskiej w Kędzierzynie-
Koźlu Pana Aleksego Ptaszyńskiego o wskazanie pracownikowi lokalu z 
mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku  pracy. 
14. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
15. Zakończenie obrad. 

 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 32 z dnia 21 czerwca 2021 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokoły 
zostały zamieszczony na portalu eSesja.pl, radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie 
poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 32 z dnia 21 czerwca 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
BRAK GŁOSU (1), Halina Mińczuk 
 
 
Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie sposobu 
sprawowania pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w 
temacie Agatę Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
wyjaśniła, że przygotowano ww. projekt uchwały dotyczy pochówku dzieci martwo urodzonych, 
na wypadek takiej sytuacji. W tym roku odbył się jeden pochówek.  



6 
 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie:  
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie sposobu sprawowania 
pogrzebu przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz. 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 

Ad 5.  
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie południe” Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w 
temacie Wojciecha Jagiełło, zastępcę prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w ww. projektach 
uchwał wprowadza się poprawkę techniczną zmianę nazwy na skrót SIM w tytule uchwały. 
Lecz kolejna uchwała dot. wkładu pieniężnego z państwa na rzecz SIM w kwocie 3 mln zł, 
środki wpłyną na konto budżetu gminy.  
 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 
akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie południe” Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz. 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 

 
Ad 6.  
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Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM 
Opolskie Południe”. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 
akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zatwierdzenia wniosku o 
wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie 
Południe”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
 
Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia 
wkładu pieniężnego na pokrycie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie 
Południe Spółka i objęcia udziałów zmian za wniesiony wkład. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 
akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu 
pieniężnego na pokrycie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe 
Spółka i objęcia udziałów zmian za wniesiony wkład..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
 
 
Ad 8.  
Wniosek PMS.7143.1.35.2019/PMS.7143.2.18.2019 o przyśpieszenie wskazania lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 
Wniosek przedłożony został w związku ze skargą dotyczącą uciążliwych sąsiadów, 
nieprzestrzegania przez nich zasad współżycia społecznego oraz stwarzania zagrożenia 
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epidemiologicznego. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie  
w temacie Wojciecha Jagiełło, zastępcę prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle. 
Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że we wniosku 
opisano trudną sytuację lokatorów, którzy złożyli skargę w z związku z uciążliwymi sąsiadami, 
którzy nie przestrzegają zasad współżycia społecznego oraz stwarzają zagrożenie 
epidemiologicznego. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7143.1.35.2019/PMS.7143.2.18.2019 o przyśpieszenie wskazania lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 
Wniosek przedłożony został w związku ze skargą dotyczącą uciążliwych sąsiadów, 
nieprzestrzegania przez nich zasad współżycia społecznego oraz stwarzania zagrożenia 
epidemiologicznego.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 
BRAK GŁOSU (1), Marek Piasecki 
 
 
Ad 9.  
Wniosek PMS.7142.5.1.2021 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7142.5.1.2021 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz, 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
 
Ad 10.  
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Wniosek PMS.7143.1.15.2021 o przyśpieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego ze względu na niepełnosprawność oraz stan techniczny obecnie 
zajmowanego domu niewchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle. W/w legitymuje się orzeczeniem o niepełnosprawności w stopniu umiarkowanym 
wydanym z powodu choroby psychicznej. Wobec powyższego, przedkłada się celem 
rozpatrzenia wniosek o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
otrzymała wniosek, szczegółowo opisany. 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, wyjaśniła, że ta sytuacja jest dobrze znana pracownikom 
MOPS, dot. mieszkania spoza naszego zasobu, jest również wyrok o eksmisję, gmina może się 
spodziewać konieczności płacenia odszkodowania.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyjaśniła, że w związku z 
możliwością płacenia odszkodowania, koszty mogą być duże, otworzyła dyskusję, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek PMS.7143.1.15.2021 o przyśpieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 
socjalnego ze względu na niepełnosprawność oraz stan techniczny obecnie zajmowanego 
domu niewchodzącego w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. W/w 
legitymuje się orzeczeniem o niepełnosprawności w stopniu umiarkowanym wydanym z 
powodu choroby psychicznej. Wobec powyższego, przedkłada się celem rozpatrzenia 
wniosek o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz, 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
 
Ad 11.  
Wniosek PMS.7142.5.2.2020 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
otrzymała wniosek, szczegółowo opisany, najemca spełnia wszystkie warunki na dokonanie tej 
zmiany. Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt 
nie zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7142.5.2.2020 w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz, 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
Ad 12.  

Wniosek PMS.7140.6.2.2021 Komendanta Straży Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu Pana 
Aleksego Ptaszyńskiego o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku pracy. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję do ww. 
wniosku.  

Radna Hanna Białas poinformowała, że gmina dysponuje małą ilością mieszkań służbowych. 
Proponuje  pozostawić mieszkania np. dla pielęgniarek lub lekarzy. Wniosek jest słabo 
opisany, brakuje jej informacji szczegółowych, prosiła o uzasadnienie wniosku.  

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że pracownik 
przedłożył wniosek o mieszkanie do pracodawcy, komendant przedłożył wniosek  
do Prezydenta Miasta i kolejno wniosek został przedłożony do komisji. Lecz decyzję podejmie 
Prezydent Miasta. Pracownik jest bardzo ważny i jest niezbędny dla Straży Miejskiej. W 
ostatnim czasie zwolniło się kilku pracowników Straży Miejskiej.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Małgorzata Lipczyńska wskazała inną formę rozwiązania tej sprawy należy 
zaproponować pracownikowi mieszkanie do remontu. 

Radny Sławomir Wołkowski zapytał czy ktoś odszedł w ostatnim czasie ze Straży Miejskiej. 
Mieszkania służbowe proponuje przekazywać jedynie  dla kadry lekarskiej szpitala bądź 
kadry pielęgniarskiej.   

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w ostatnim 
czasie zwolniło się kilku pracowników Straży Miejskiej.  

Radna Halina Mińczuk zapytała z czym związana jest trudna sytuacja życiowa, czy jest to 
choroba bądź upadłość konsumencka. Wskazała możliwość, że można składać wniosek  
o mieszkanie do remontu.  

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w piśmie nie 
została opisana trudna sytuacja życiowa.  

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie:  
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Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7140.6.2.2021 Komendanta Straży Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu Pana 
Aleksego Ptaszyńskiego o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 
na czas trwania stosunku pracy.  
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów 1 głos ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”,   
5 głosów ,,przeciw”, negatywnie zaopiniowała ww. wniosek 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Grażyna Filipowicz  
PRZECIW (5) 
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Ad 13.  

Wniosek PMS.7143.1.46.2020 o przyspieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego,  
z uwagi na fakt, iż jest zastraszana przez sąsiadów. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję do ww. 
wniosku. Nikt nie zgłosił akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7143.1.46.2020 o przyspieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego,  
z uwagi na fakt, iż jest zastraszana przez sąsiadów. 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
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Ad 14.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że 20 września br. odbędzie się 
kolejne posiedzenie komisji. Na wniosek radnej Grażyny Filipowicz odbędzie się spotkanie z 
zaproszonymi gośćmi-przedstawicielami seniorów działającymi w różnych organizacjach 
bądź stowarzyszeniach (od 2 do 3 osób). Głównym tematem spotkania będzie opieka 
zdrowotna oraz opieka nad osobami starszymi. Komisja odbędzie się stacjonarnie na sali 
obrad Urzędu Miasta. Poprosiła radną Grażynę Filipowicz o kontakt z przedstawicielami 
środowiska seniorów, aby do 6 września została ustalona agenda spotkania, jakie zgłaszają 
problemy oraz jakie tematy będą podejmowane. Na spotkanie zostanie zaproszona dyrektor 
MOPS.  

Radna Grażyna Filipowicz zobowiązała się do poinformowania o spotykaniu  przedstawicieli 
seniorów skupionych przy Uniwersytecie III Wieku oraz przedstawicieli Miejskiej Rady 
Seniorów, do 6 września zostanie ustalony temat spotkania oraz zestaw pytań i problemów. 
Wskazała, że jeden z tematów spotkania będzie brak na terenie miasta Zakładu Opiekuńczo-
Leczniczego.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że przeprowadziła wstępną rozmowę ze starostą 
powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego z propozycją odbycia wspólnego spotkania. 

Radny Sławomir Wołkowiecki w związku z nadmiernym ruchem pojazdów, wskazał problem 
z przejęciem dla pieszych przy ul. 24 Kwietnia w stronę muszli.  
Będzie składał wniosek o montaż poziomych świateł na tym przejściu dla pieszych, w celu 
poprawy bezpieczeństwa na terenie miasta. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła radnego o przedłożeniu tego wniosku na 
piśmie.  

 
Ad 15.  

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w obradach i o godz. 17:00 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  
 
Protokołowała A. Dworaczek 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

        Ewa Odulińska (-) 

 


